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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 27   

Evakueringen av Kungsholmens grundskola till 

Konradsberg 

Svar på skrivelse från Ingegerd Akselsson Le Douaron (MP). 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

1 juli 2014, dnr 1.1.3–2494/2014. 

 

I april 2013 beslutade utbildningsnämnden att hyra lokaler vid 

Campus Konradsberg, som ägs av Akademiska Hus, för att 

bland annat inhysa Kungsholmens grundskola under den tid 

skolans ordinarie lokaler byggs om. I tjänsteutlåtandet som låg 

till grund för nämndens beslut om inhyrning listades ett antal 

osäkerhetsfaktorer i fastigheten. Ingegerd Akselsson Le 

Douaron med flera (MP) begär i ”Skrivelse med anledning av 

evakueringen av Kungsholmens grundskola till Konradsberg” 

svar på vilka osäkerhetsfaktorer som åtgärdats och tidsplanen 

för kvarvarande åtgärder.  

 

Merparten av de identifierade frågorna är åtgärdade. När alla 

moment är åtgärdade går i dag inte att säga. Staden har nyligen 

köpt fastigheten. Akademiska Hus har fortsatt ansvar för 

projektet Konradsberg. Konradsberg övertas av SISAB från och 

med den 9 oktober 2014 och med ansvaret att åtgärda 

kvarvarande moment. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samverkan med grundskoleavdelningen. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 
 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 
 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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Särskilt uttalande 

Ingegerd Akselsson Le Douaron m.fl. (MP) anmälde ett särskilt 

yttrande enligt nedan: 

 

Tack för svar på vår skrivelse till utbildningsförvaltningen! Vi 

utgår från att förvaltningen även i fortsättningen har en dialog 

med SISAB angående de osäkerhetsfaktorer som eventuellt 

fortfarande inte är åtgärdade när SISAB tar över den 9 oktober 

2014. 


